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 Nr.   15.083  / 24.05.2023 
  

PROCES  VERBAL 

 
Încheiat astăzi, 24.05.2023, în ședința ordinară a Consiliului Local Bărcăneşti, judeţul Prahova, 

convocată prin Dispoziţia nr.174/18.05.2023  a Primarului comunei Bărcăneşti, judeţul Prahova.  

           Secretarul general al comunei face apelul nominal al consilierilor locali prezenți la sedință  si 

constată că sunt prezenți 13 consilieri din 15, ședința având cvorumul stabilit de lege. 

           Domnul consilier Ionescu Dan  și domnul consilier Matei Andrei  sunt absenți. 

           La lucrările şedinţei participă domnul Dima Gheorghe- primar, d-na Savu Nicoleta-secretar general 

al comunei, domnul Nicolae Dan, expert local pentru rromi și  un grup de 16 cetățeni din satul Ghighiu .  

           Președintele de ședință, domnul consilier Vuță Viorel-Marius, arată că sunt întrunite condițiile  

prevazute de Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările 

și completările ulterioare, ședința se desfășoară legal, fiind prezenți majoritatea consilierii locali în funcție.  

Proiectul ordinei de zi, stabilit prin Dispoziţia primarului de convocare nr. 174 din 18.05.2023, 

transmis prin e-mail consilierilor locali, prin adresa nr. 14.749 din 18.05.2023, adus la cunoștință publică 

prin afișare pe site-ul instituției și la sediul acesteia, este următorul: 

Nr. 

Crt. 
  Denumire   punct proiect  ordine de zi  

Funcția, 

prenumele și  

numele 

inițiatorului 

Comisiile de  

specialitate sesizate 

 

1 

 Proces verbal al ședinței ordinare  a 

Consiliului Local al comunei Bărcănești din 

26.04.2023 

- - 

2 

P.H.C.L. nr. 31 din 12.04.2023 privind 

aprobarea situatiilor financiare si a contului 

de execuţie a bugetului  local al            comunei 

Bărcăneşti pe anul 2022 

 

Primar, Gheorghe 

DIMA 

Comisia nr.1-aviz favorabil 

Comisia nr.2- aviz favorabil 

Comisia nr.3- aviz favorabil 

3 

P.H.C.L. nr.32/ 24.04..2023 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Comunei Bărcănești nr.58 din 28.09.2022 

privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului local al comunei Bărcăneşti în 

consiliile de administraţie ale unităţilor de 

învăţământ cu personalitate juridică din 

comuna Bărcăneşti, județul Prahova 

Primar, Gheorghe 

DIMA 

Comisia nr.1- aviz favorabil 

Comisia nr.2- aviz favorabil 

Comisia nr.3- aviz favorabil 

4 

P.H.C.L. nr.33/04.05.2023 privind aprobarea 

modificării Contractului de închiriere a 

suprafeței de 2,00 ha de pășune aflată în 

domeniul privat al Comunei Bărcănești, 

județul Prahova, nr.13144/10.05.2018 încheiat 

Primar, Gheorghe 

DIMA 

Comisia nr.1- aviz favorabil 

Comisia nr.2- aviz favorabil 

Comisia nr.3- aviz favorabil 
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între Comuna Bărcănești și domnul Rădoiaș 

Gheorghe 

5 

P.H.C.L.nr.34/04.05.2023 privind încetarea 

Contractelor de închiriere a suprafeței de 1,20 

ha de pașune aflată în domeniul privat al 

Comunei Bărcănești, județul Prahova, 

nr.13.050/09.05.2018 și nr. 13.428/ 

14.05.2018, încheiate între Comuna 

Bărcănești și domnul Ivan Marian-Laurențiu 

Primar, Gheorghe 

DIMA 

Comisia nr.1- aviz favorabil 

Comisia nr.2- aviz favorabil 

Comisia nr.3- aviz favorabil 

6 

P.H.C.L.nr. 35/04.05.2023 privind aprobarea 

modificării Contractului de închiriere a 

suprafeței de 2,70 ha de pășune aflată în 

domeniul privat al Comunei Bărcănești, 

județul Prahova, nr.13044/09.05.2018 încheiat 

între Comuna Bărcănești și doamna Stan- 

Iacob Cristina 

Primar, Gheorghe 

DIMA 

Comisia nr.1- aviz favorabil 

Comisia nr.2- aviz favorabil 

Comisia nr.3- aviz favorabil 

7 Probleme curente, întrebări , interpelări. 

 

    D-na secretar general al comunei aduce la cunoștința membrilor consiliului local că proiectele de 

hotărâri înscrise în proiectul ordinei de zi au obținut avize favorabile de la comisiile de specialitate 

nominalizate. 

          Domnul Primar, Gheorghe Dima, cel care a convocat consiliul local în ședință, propune membrilor 

consiliului local să aprobe proiectul ordinei de zi, care este aprobat cu unanimitate de voturi. 

         Membrii consiliului local sunt de acord  ca înainte de trecerea la punctele de pe ordinea de zi , să fie 

ascultați  cetățenii satului Ghighiu, care solicită să li se prezinte stadiul lucrării de racordare la rețeaua de 

gaze a satului Ghighiu. 

           La această dezbatere sunt invitate și doamnele Nicolae Geanina-Alina și Biton Maria-Afrodita, 

consilieri achiziții publice în cadrul Compartimentului Achiziții Publice al Primariei comunei Bărcănești, 

pentru a prezenta stadiul licitației. 

           Domnul consilier Ion Dacian-Toma: Cetățenii satului Ghighiu  s-au săturat  de minciuni, așteaptă 

din anul 2000 racordarea la rețeaua de gaze, suntem în 2023. Eu și ceilalți am transmis informațiile an de 

an, că vor fi racordați la reteaua de gaze. Când a venit dl. primar a găsit bani în cont și  proiect, în 2021 s-a 

votat racordarea la rețeaua de gaze.Suntem la fel.S-au cheltuit 600 și ceva de mii lei. 

 Domnul viceprimar Vuță Viorel –Marius : Nu este ca acum 20 de ani, licitația este încheiată, 

termenul de finalizare fiind  01.06.2023. 

 Doamna consilier achiziții publice Nicolae Geanina-Alina : Având în vedere Studiul de Fezabilitate 

”Înființare distribuție gaze naturale în satul Ghighiu, Comuna Bărcănești, Județul Prahova” va comunicam 

ca se desfasoară  procedura de atribuire  simplificata  – online, prin care se va desemna firma care va 

executa contractul de achiziție publică  Proiect Tehnic , Detalii de Executie si executie  la obiectivul de 

investiții ”Înființare distribuție gaze naturale în satul Ghighiu, Comuna Bărcănești, Județul Prahova”. 

In cadrul procedurii de atribuire simplificata , comisia de evaluare se afla la etapa de evaluare a 

propunerilor financiare. 
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          Termenul de realizare a contractului  Proiect Tehnic , Detalii de Executie si executie -”Înființare 

distribuție gaze naturale în satul Ghighiu, Comuna Bărcănești, Județul Prahova” este de 7 luni din care 3 

luni servicii de proiectare si 4 luni lucrari de executie. 

           In cele 3 luni pentru realizare serviciilor de proiectare nu este inclusa perioada de obtinere Certificat 

de Urbanism, avize si Autorizatie de Construire, care sunt obligatiile Beneficiarului. 

(Certificatul de Urbanism si Autorizatia de Construire se emit cu avizul Consiliului Judetean Prahova) 

      Cetățenii prezenți din satul Ghighiu , fiind foarte nemulțumiți  de situația  înființării distribuției de 

gaze naturale în satul Ghighiu , situație ce  persist din anul 2000, îl întreabă pe domnul Primar : 

-De ce satul Ghighiu nu este gazificat, aceștia au plătit câte un foc de gaze odată cu cetățenii celorlalte sate, 

care beneficiază de gaze din anul 2000. 

-Ce s-a întâmplat cu taxa plătită de cetățenii satului Ghighiu la înființarea distribuției de gaze din comuna 

Bărcănești, solicit restituirea acesteia ; 

-Când se face execuția rețelei de gaze, cand este gata licitația, cand se estimează a fi gata execuția rețelei de 

gaze naturale în satul Ghighiu. 

-Solicită să se ia toate măsurile pentru urgentarea rezolvării acestei situații care trenează de peste 20 ani.    

 Domnul Primar : Referitor la studiul de fezabilitate întocmit anterior  l-am continuat, am făcut un 

SF pe ambele părți, dar Distrigazul nu ne-a aprobat decât pe o parte , am modificat studiul de fezabilitate 

așa cum ni s-a solicitat, , licitația este în curs. Până la sfârșitul anului  vom executa rețeaua de gaze la 

Ghighiu, dacă licitația nu va fi contestată ca să se mai întârzie. 

 Domnul consilier Velici Ion invită cetățenii satului Ghighiu să participe la ședința de consiliu 

pentru a vedea cum se desfășoară o ședință de consiliu. 

 Domnul Nicolae Dan, expert local pentru problemele rromilor, la solicitarea domnuui consilier 

Gașpar Iulian,  dorește să prezinte membrilor consiliului local o situație. 

 Domnul consilier Velici Ion nu este de acord deoarece nu se respect regulamentul , ordinea de zi a 

fost aprobată, nu  s-a solicitat membrilor consiliului local modificarea ordinei de zi. 

 Președintele de ședință supune aprobării membrilor consiliului local ca domnul Nicolae Dan să 

prezinte consiliului situația semnalata de domnul consilier Gașpar Iulian. 

 Membrii consiliului sunt de acord cu 11 voturi pentru  și două voturi împotrivă(domnul consilier 

Velici Ion și domnul consilier Ion Dacian –Toma ) ca domnul Nicolae Dan să ia cuvântul. 

 O parte din cetățenii satului Ghighiu prezenți la începutul ședinței  au părasit sala de ședință. 

Domnul Nicolae Dan , expert local probleme rromi: Domnul consilier Gașpar Iulian  a semnalat  

situația  familiilor din sapatele liceului, unde locuiesc aproximativ 41 de persoane,  care și-au edificat ilegal 

locuințe, locuințe ce nu sunt racordate la rețeaua electrică, la rețeaua de apă, fiind un focar de infecție, 

motiv pentru care  se înregistrează abandon școlar în rândul copiilor care locuiesc acolo. Nu s-a identificat 

încă o soluție legală care să  rezolve acestă situație. Terenul pe care sunt amplasate aceste locuințe sunt la 

dispoziția comisie locale și nu poate fi dat în proprietatea acestora. S-a încercat să se cedeze un teren de 

catre persoane fizice, dar pentru a putea edifica construcții trebuie să fie în intravilan, cu posibilitate de 

racordare la utilități. Solicită consiliului local să analizeze această situație și să se găsească o soluție. 

 Domnul Gașpar Iulian: Solicit  demararea unui proiect prin care să-i ajutăm, să solicităm oamenilor 

potenți financiar să-i ajute prin atribuirea unor terenuri și construirea unor locuințe. 

 Domnul primar Dima Gheorghe : Ar fi o soluție ca cineva să le ofere gratis un teren și să le edifice  

locuințe, dar cum vor plăti  utilitățile? 

 Domnul Nicolae Dan : Sunt racordați la vecini la reteaua electrică, fiind un real pericol. Nu se poate 

face educație la lumânare.  

 Un cetățean din satul Ghighiu solicită permisiunea de a face o propunere și anume să se facă chetă 

pentru a se achiziționa panouri fotovoltaice cu baterii ca să poata avea și aceștia  lumină, dacă vrem să-i 

ajutăm. 

 A părăsit sala și ultimul cetățean din satul Ghighiu. 



  Consiliul Local al comunei Bărcănești, județul Prahova    
                        

4 

 

 Domnul consilier Iancu Emil : Dacă nu au acte pentru locuință nu se poate face  contract de 

furnizare a energiei electrice.În Pușcași, de exemplu, sunt 17 familii care nu pot să-și încheie contracte de 

furnizare energie electrică deoarece nu și-au facut succesiunile. 

 Domnul consilier Gașpar Iulian : Trebuie găsită o soluție, ducem o baraca la Pușcași unde deține 

comuna Bărcănești în proprietate fosta școală sau într-un alt spațiu pe  care îl deține comuna în proprietate. 

Domnul Primar : La fosta școală Pușcași nu-i pot duce, acolo se țin alegerile.Cetățenii satului 

Pușcași nu au fost de acord să facem parc. 

Domnul Tronaru Mădălin -Bogdan: Nu se face parc, nu se face teren de fotbal pentru că nu vrea 

Marian Bazarcă. 

Domnul Primar : La Tătărani vom face un parc  care va fi sponsorizat de Timken, începând cu luna 

septembrie.Casa Banu va fi demolată săptămâna viitoare. 

S-a prezentat și domnul consilier Ionescu Dan, astfel sunt prezenți 14 consilieri din 15. 

Domnul consilier Apostol Gheorghe –Daniel îl întreabă pe domnul Vuță Viorel-Marius, 

președintele de ședință, de ce nu s-a comunicat linkul pe google meet domnului consilier Matei Andrei care 

este plecat în străinătate și așteaptă linkul pentru a participa la ședință. Domnul Matei Andrei  a înștiințat 

consiliul local  din luna martie că pentru aproximativ 3 luni va fi plecat în străinătate, motiv pentru care la 

ședințele consiliului și la ședințele pe comisii va participa online. 

Domnul președinte Vuță Viorel-Marius îi răspunde domnului consilier Apostol Gheorghe –Daniel 

că  în ședința anterioară au fost discuții legate de participarea online, motiv pentru care a decis să nu 

transmită linkul, să nu se mai participe online. 

            Președintele de ședință, domnul Vuță Viorel-Marius, anunţă trecerea la primul punct de pe ordinea 

de zi :  Proces verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al comunei Bărcănești din 26.04.2023. 

Procesul-verbal a fost transmis membrilor consiliului local în format electronic, anterior ședinței de 

consiliu pentru luare la cunoștință, completare, modificare, dacă este cazul.  

Domnul consilier Velici Ion  nu este de acord cu procesul-verbal în forma redactată, deși 

intervențiile acestuia au fost  cuprinse integral în  procesul verbal , așa cum a solicitat anterior. Acesta 

solicită secretarului general al comunei : 

-Să  facă toate demersurile ca ședința următoare să fie înregistrată, să nu ne multumim cu faptul că 

procesele –verbale, hotărârile sunt aduse la cunoștință publică pe site-ul comunei, cetățenii trebuie să afle 

ce se întâmplă în consiliu, nu este suficient doar publicarea acestora pe site; 

-Să informeze de urgență Prefectul Județului Prahova că cetățenii  comunei au fost înșelați cu taxele  

privind eliberarea certificatelor de urbanism; 

 Doamna secretar general al comunei informează membri consiliului că  primarul comunei este cel  

care dispune aceste măsuri(înregistrarea ședințelor ), că solicitările membrilor consiliului local sunt 

transmise domnului primar, în vederea dispunerii masurilor  necesare. 

  Nu s-a solicitat modificarea procesului –verbal.  

Fiind supus votului , procesul verbal este aprobat  în forma redactată iniţial, cu 13 voturi “pentru” și 

un vot împotrivă-domnul consilier Velici Ion. 

           Următorul punct al ordinei de zi este : P.H.C.L. nr. 31 din 12.04.2023 privind aprobarea situatiilor 

financiare si a contului de execuţie a bugetului  local al            comunei Bărcăneşti pe anul 2022-inițiator dl. 

Primar. 

           Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

            S-au înscris: 

- Domnul consilier Ion Dacian -Toma ; 

- Domnul consilier Apostol Gheorghe-Daniel .   

- Domnul consilier Ion Dacian –Toma; 

- Domnul consilier Velici Ion . 
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            Domnul consilier Apostol Gheorghe –Daniel : Anul 2022 este încă un an de nerealizări, în anexe 

unde nu sunt cifre înscrise trebuie înscris 0,în execuția din 2022 sunt  cuprinse cheltuieli pentru două 

contracte de consultanță pentru acelaș lucru-stații de reîncărcare, respectiv 15 mii și 70 mii lei , sunt 

total ilegale doau consultanțe pe acelaș proiect. 

Domnul primar : Verific. 

            Domnul consilier Apostol Gheorghe –Daniel : Pentru studiul de fezabilitate al Centrului medical 

s-au cheltuit 74% din suma alocată, al nu s-a prezentat stadiul acestei lucrări în consiliu. 

            Domnul Primar : mai sunt de luat doua avize, dar s-ar putea să nu-l mai facem,  nu mai avem 

finanțare. 

            Domnul consilier Apostol Gheorghe –Daniel :Această execuție arată nerealizările  consiliu local  

și ale executivului. 

            Domnul consilier Ion Dacian-Toma: În   execuția prezentatată am văzut niște sume  cheltuite cu 

serviciile hoteliere, 72 mii lei, nu știu care este rolul lor.Execuția bugetară a a nului 2022 lasă impresia 

că  se cheltuie bani mulți pe consultanță. 

            Domnul primar : sunt serviciile aferente cursurilor de formare profesionala. 

            Domnul consilier Velici Ion : Când este vorba de buget  sunt exigent la cifre, la pagina 13 nr. crt.  

50  este înscrisă suma de 19.538 lei-pregătire profesională  , realizat 50,9%. Pe SEAP  este suma de 

80.000 lei  + 66 mii lei servicii hoteliere.Ce să cred ? Nu se cunoaște realitatea? 

Solicit  să ne fie prezentate pentru anul 2022 toate documentele justificative privind cheltuielile cu 

cursurile de formare  și cheltuielile cu  serviciile hoteliere. 

Nu pot să fiu de acord cu raportul, sunt date eronate, exemplu certificatele de urbanism, unde nu ați 

facut referat.Taxele și impozitele locale sunt la cel mai înalt nivel.Cum sunt terenurile pline de gunoaie 

pentru  care platim la fel cu cei care le exploateaza.Nu vreți să țineți cont de recomandările noastre.Nu 

este bine. Le voi da în mass-media,prefect, parchet. 

              Domnul președinte de ședință  Vuță Viorel-Marius încheie dezbaterile problemei puse în 

discuție  deoarece domnul consilier Velici Ion face referire în cuvântul său la alte probleme  care nu 

formează obiectul dezbaterii și supune votului , prin ridicarea mâinii , proiectul de hotărâre în forma 

propusă de inițiator: 

          Cine este pentru ?           5 voturi; 

          Cine este împotriva?       2 voturi (Ion Dacian -Toma și Velici Ion ); 

          Cine se abţine ?       7 voturi (  Tronaru Mădălin-Bogdan, Ionescu Dan , Dobre Liviu, Apostol 

Gheorghe –Daniel, Gașpar Iulian, Chistrugă Ștefan-Stelian , Zamfir Eliza-Georgiana)).  

          Astfel este  respins P.H.C.L. nr. 31 din 12.04.2023 privind aprobarea situatiilor financiare si a 

contului de execuţie a bugetului  local al            comunei Bărcăneşti pe anul 2022  deoarece nu a întrunit  

majoritatea absolută , cvorum stabilit de  art. 139  alin. (3) lit. a) din Ordonanța de urgență a Guvernului  

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,  

         Președintele de ședință trece la punctul 3 al ordinei de zi : P.H.C.L. nr.32/ 24.04.2023 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Local al Comunei Bărcănești nr.58 din 28.09.2022 privind desemnarea 

reprezentanţilor Consiliului local al comunei Bărcăneşti în consiliile de administraţie ale unităţilor de 

învăţământ cu personalitate juridică din comuna Bărcăneşti, județul Prahova 

         Președintele de ședință invită membrii consiliului local să   facă propuneri. 

         Domnul consilier  Apostol Gheorghe –Daniel îl propune pe domnul Ion Dacian –Toma  ca 

reprezentant al consiliului local în Consiliul de Administrație al  Liceului Tehnologic Agricol  comuna 

Barcanesti , în locul domnul Matei Andrei care a solicitat înlocuirea din Consiliul de administrație. 

         Deoarece nu  mai sunt alte propuneri , preşedintele de ședință   supune votului, prin ridicarea 

mâinii,propunerea  privind desemnarea domnului consilier Ion Dcaian-Toma  în Consiliul de administrație 

al Liceului Tehnologic Agricol comuna Bărcănești, în locul domnului Matei Andrei : 

          Cine este pentru ?        13 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 
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          Cine se abţine ?              0 voturi.  
            Domnul consilier Ion Dacian –Toma nu a votat. 

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 33, cu respectarea prevederilor  art. 139  alin. (1) din Ordonanța de 

urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 

          Următorul punct al ordinei de zi este : P.H.C.L. nr.33/04.05.2023 privind aprobarea modificării 

Contractului de închiriere a suprafeței de 2,00 ha de pășune aflată în domeniul privat al Comunei 

Bărcănești, județul Prahova, nr.13144/10.05.2018 încheiat între Comuna Bărcănești și domnul Rădoiaș 

Gheorghe 

          Președintele de ședință invită membrii consiliului local să se înscrie la cuvânt. 

          Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului, prin ridicarea mâinii,   

proiectul de hotărâre  în forma propusă de inițiator: 

          Cine este pentru ?        14 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              0 voturi.  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 34, cu respectarea prevederilor  art. 139  alin. (1)  din Ordonanța 

de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

          Punctul 5 al ordinei de zi este : P.H.C.L.nr.34/04.05.2023 privind încetarea Contractelor de închiriere 

a suprafeței de 1,20 ha de pașune aflată în domeniul privat al Comunei Bărcănești, județul Prahova, 

nr.13.050/09.05.2018 și nr. 13.428/ 14.05.2018, încheiate între Comuna Bărcănești și domnul Ivan Marian-

Laurențiu. 

          Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

          Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului, prin ridicarea mâinii,   

proiectul de hotărâre  în forma propusă de inițiator: 

          Cine este pentru ?        14 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              0 voturi.  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 35, cu respectarea prevederilor  art. 139  alin. (1)  din Ordonanța 

de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

           Următorul punct al ordinei de zi este : P.H.C.L.nr. 35/04.05.2023 privind aprobarea modificării 

Contractului de închiriere a suprafeței de 2,70 ha de pășune aflată în domeniul privat al Comunei 

Bărcănești, județul Prahova, nr.13044/09.05.2018 încheiat între Comuna Bărcănești și doamna Stan- Iacob 

Cristina 

          Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

          Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului, prin ridicarea mâinii,   

proiectul de hotărâre  în forma propusă de inițitor: 

          Cine este pentru ?        14 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              0 voturi.  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 36, cu respectarea prevederilor  art. 139  alin. (1)  din Ordonanța 

de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

Ultimul punct al  ordinei de zi este : Probleme curente, întrebări, interpelări. 

 Domnul consilier Gașpar Iulian : Avem copii de excepție pe raza comunei la judo, box, lupte, 

campioni mondiali, vicecampioni, campioni naționali. Exista legea sponsorizării care permite să 

sponsorizam sportul, putem să-i premiem cu diplome, cupe și anumite sume de bani. 

 Domnul președinte Vuță Viorel-Marius: vom avea în vedere în bugetul anului 2024, la fel va fi și 

pentru propunere facută de doamna consilier Badea Niculina de a acorda celor care împlinesc 100 de ani și 
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celor care împlinesc 50 de ani de la casatorie, sume ce vor fi prevăzute în bugetul anului 2024, daca s-ar  

aplica de acum va fi discriminatoriu pentru cei care  deja au împlinit 50 de ani de la casătorie. 

 Domnul consilier Ion Dacian –Toma  : O parte a solicitării mele a fost  prezentată de domnul 

consilier Gașpar Iulian, propun ca de 1 iunie  să organizăm o competiție cu școlile, să le deschidem 

oportunități. Nu reușim să facem nimic pentru copii din comuna. 

 

 Domnul viceprimar : Veniți cu o propunere. 
 

     Nefiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară lucrările acesteia închise. 

 

              PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ ,                            Secretar  general al comunei, 

 

                ………………………………..                                   ……………………. 

         Viorel-Marius VUȚĂ                         Nicoleta SAVU  
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      Aprobat  cu  voturi     pentru ,    împotrivă,    abțineri  , în ședința   ordinară a Consiliului Local Bărcănești  din data de  

24.05.2023. 

         Afişat astăzi,   _.05.2023   , orele   ……  la sediul Primăriei Comunei Bărcăneşti, jud.Prahova, și site www.barcanesti.ro.-

M.O.L. 
Secretar  general al comunei, 

                                                                             
Nicoleta SAVU 

 

http://www.barcanesti.ro.-m.o.l/
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